



Bestyrelse møde 12-08-2025

Dagsorden.

- Anne fra DGI kommer med en digital gennemgang
- Crossfit - kunne vi fremadrettet tilbyde dette
- Hal tider for vinteren
- Oplæg fra LU-ARK om ruminddeling
- Bordet rundt.
- Evt.
- Næste møde 14/10

referat:

Anne fra DGI spurgte til foreningens brug af digitale muligheder i forbindelse med f.eks kontaktinfo, hvilke aktiviteter foreningen tilbyder, nyheder, opslagstavler, oplysninger om bestyrelsens kontaktdata, privatlivspolitikker mv. Der konstateres, at foreningen er ok med, idet vi bruger Conventus og har Tiger Media til opbygning mv af hjemmesiden. Dog kunne vi godt bruge digitale årshjul, hvilket Anne gerne ville hjælpe med.

Vi afventer Anne vender tilbage med pris på dette, og vi tager det op igen.

Snak om den interesse der er for at vi starter cross Fit op. Vi skal finde ud af, om vi kan finde en frivillig træner - måske flere, der kan deles om opgaven - eller om vi skal finde en træner, der skal have vederlag for det. Camilla arbejder videre på sagen.

Haltider for næste sæson skal oplyses til Peter G.

Snak om det oplæg fra LU-ARK, som Peter har sendt rundt til os. Det ser rigtig spændende ud, og vi vil jo også gerne kunne tiltrække medlemmer fra andre byer til Gjøl med en nyrenoveret hal. Aftalt, at Peter G kontakter kommunen, hvordan vi kommer videre. Kommunen har nemlig også planer om at renovere syd-gavlen i år, og der er noget, der skal koordineres.

Bordet rundt:

Jan: Der er interesse for opstart af paddel på Gjøl. Jan har modtaget meget flot oplæg fra Jacob Mikkelsen, der gerne vil være tovholder. GGB bakker 100% op om dette

Peter: Alt er nu afleveret til Anette i forhold til salg af sponsorbilletter, så Anette kan sende regninger ud. Der er doneret kr. 10.000 fra Norlys til indkøb af inforskærme. Peter arbejder videre med dette. Der kunne oplyses, at der er flot tilmelding til fodboldfesten. Der forventes at der kommer ca. 100. Peter forventer at



der bliver bankospil d. 7. dec. Dog forbeholdes ret til ændringer. Der er klubaften med Sportigan d. 21. August. Jvf. tidligere aftaler, vil der være egenbetaling på kr. 250 for børn, og kr. 300 for voksne.

Camilla: Der er helt styr på trænere.

Lene: Skulle hilse fra Claus, der gerne vil have styr på byttepenge til Gjøl'en. Anette kontakter Claus, så de kan aftale nærmere.

Mette: En af Mettes hjælpetrænere havde spurgt, om det var muligt at få adgang til motionscentret i stedet for gavekort som betaling for trænerjobbet. Enighed om, at vi ikke vil lave forskel.

Martin: Rigtig flot antal medlemmer. Opstart af to nye hold.

Trine: Udskiftning af cross traineer. Skal mødes med udbyder på Skansen, som netop har fået nye, så udvalget kan se og prøve disse. Der kunne tydelig ses, at der ikke var rengøring i motionscentret i sommerferien. Trine ønsker at sætte skilt op, om ikke alle medlemmerne kan hjælpe hinanden med f.eks. tømning af skraldespande mv.

Evt. Snak om, at der er åben hal i forbindelse med festugen.

næste møde d. 14. oktober.